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Aan	  het	  college	  van	  burgemeester	  en	  wethouders	  van	  de	  gemeente	  Venlo	  
e-‐mail:	  info@venlo.nl	  
	  
	  
Betreft:	  	   artikel	  44-‐vragen	  aan	  het	  college	  	  
	   	   Maatschappelijke	  opvang	  –	  daklozen	  	  	  

	  
Venlo,	  18	  september	  2015	  

	  
Geacht	  college,	  
	  
GroenLinks	  is	  op	  werkbezoek	  geweest	  bij	  de	  dag-‐	  en	  nachtopvang	  aan	  de	  
Garnizoenweg.	  Medewerkers	  van	  MOVEOO	  hebben	  ons	  daar	  rondgeleid	  en	  bijgepraat.	  	  
Het	  college	  is	  al	  enkele	  jaren	  bezig	  met	  het	  herijken	  van	  het	  Regionaal	  Kompas,	  het	  
regionale	  beleid	  voor	  de	  maatschappelijke	  opvang.	  Met	  het	  oog	  daarop	  heeft	  
GroenLinks	  een	  aantal	  vragen	  aan	  het	  college.	  
	  
Er	  is	  in	  Venlo	  geen	  sprake	  van	  24-‐uurs	  opvang.	  De	  dagopvang	  is	  geopend	  van	  14.00	  –	  
18.00	  uur.	  De	  nachtopvang	  van	  19.00	  –	  09.00	  uur.	  Deze	  openingstijden	  zijn	  door	  de	  
gemeente	  bepaald.	  Dit	  betekent	  dat	  de	  doelgroep	  delen	  van	  de	  dag	  verplicht	  op	  straat	  
moet	  doorbrengen.	  GroenLinks	  vindt	  dat	  onwenselijk,	  om	  een	  aantal	  redenen.	  Ten	  
eerste	  vindt	  GroenLinks	  dat	  iedereen	  in	  onze	  gemeente	  een	  dak	  boven	  het	  hoofd	  
verdient.	  Bovendien	  kost	  op	  straat	  zwerven	  veel	  energie.	  Het	  betekent	  dat	  mensen	  
daardoor	  minder	  in	  staat	  zijn	  om	  te	  werken	  aan	  resocialisatie.	  De	  ambulante	  
begeleiding	  die	  de	  doelgroep	  vanuit	  de	  opvang	  hierbij	  helpt	  kan	  in	  de	  gesloten	  uren	  
niet	  samen	  met	  de	  cliënten	  aan	  de	  slag.	  Veel	  instanties	  die	  benaderd	  moeten	  worden	  
zijn	  juist	  in	  de	  ochtend	  bereikbaar.	  	  
1. Bent	  u	  bereid	  om	  bij	  de	  herijking	  van	  het	  Regionaal	  Kompas	  24-‐uursopvang	  als	  

prioriteit	  op	  te	  nemen?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  
	  
Er	  is	  momenteel	  ruimte	  voor	  20	  personen	  in	  de	  nachtopvang.	  In	  de	  winter	  is	  dat	  niet	  
genoeg	  en	  moeten	  er	  noodbedden	  worden	  bijgeplaatst.	  	  
2. Bent	  u	  bereid	  om	  de	  capaciteit	  van	  de	  nachtopvang	  	  structureel	  te	  vergroten?	  Zo	  

nee,	  waarom	  niet?	  
	  
Voor	  een	  deel	  van	  de	  doelgroep	  zou	  vervolgopvang	  wenselijk	  zijn.	  Dit	  zou	  kunnen	  
bestaan	  uit	  een	  tiental	  kamers	  binnen	  de	  dag-‐	  en	  nachtopvang	  waar	  een	  aantal	  
cliënten	  een	  tijdelijke	  eigen	  plek	  krijgt	  om	  van	  daaruit	  aan	  resocialisatie	  en	  
vervolgstappen	  als	  begeleid	  wonen	  te	  werken.	  
3. Bent	  u	  bereid	  om	  bij	  de	  herijking	  van	  het	  Regionaal	  Kompas	  vervolgopvang	  bij	  de	  	  

24-‐uursopvang	  te	  realiseren?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  
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De	  crisisopvang	  voor	  dak-‐	  en	  thuislozen	  (Huize	  Doortocht)	  zit	  vol.	  Er	  is	  een	  wachtlijst.	  Er	  
is	  ook	  een	  wachtlijst	  voor	  ambulante	  hulp.	  GroenLinks	  vindt	  dit	  volstrekt	  onwenselijk.	  
Mensen	  die	  in	  de	  problemen	  komen	  zijn	  gebaat	  bij	  zo	  snel	  mogelijke	  opvang	  en	  start	  
van	  resocialisatie.	  
4. Wat	  gaat	  het	  college	  eraan	  doen	  om	  de	  wachtlijsten	  weg	  te	  werken	  en	  nieuwe	  

wachtlijsten	  in	  de	  toekomst	  te	  voorkomen?	  
	  
De	  problematiek	  waar	  dak-‐	  en	  thuislozen	  mee	  kampen	  wordt	  zwaarder.	  Naast	  
verslavingsproblematiek	  nemen	  met	  name	  complexe	  psychiatrische	  problemen	  bij	  de	  
doelgroep	  toe.	  
5. Is	  het	  college	  hiervan	  op	  de	  hoogte?	  Zijn	  hierdoor	  extra	  inspanningen	  nodig?	  Zo	  ja,	  

welke	  en	  is	  het	  college	  bereid	  die	  inspanningen	  te	  plegen?	  
	  
MOVEOO	  heeft	  eigen	  ambulante	  begeleiding	  met	  speciale	  expertise	  voor	  de	  doelgroep.	  
Op	  dit	  moment	  worden	  in	  alle	  wijken	  uitvoeringsteams	  opgestart.	  	  
6. Is	  het	  de	  bedoeling	  dat	  deze	  uitvoeringsteams	  ook	  de	  ambulante	  begeleiding	  van	  

dak-‐	  en	  thuislozen	  gaan	  doen?	  Zo	  ja,	  gaat	  daarmee	  de	  expertise	  van	  de	  huidige	  
begeleiders	  verloren?	  

	  
De	  crisisopvang	  (in	  Huize	  Doortocht)	  is	  beperkt	  tot	  8-‐12	  weken.	  De	  ervaring	  leert	  dat	  
deze	  periode	  tekort	  is	  om	  te	  kunnen	  doorstromen.	  Het	  duurt	  bijvoorbeeld	  14	  weken	  
voordat	  met	  de	  gemeente	  alle	  zaken	  geregeld	  zijn	  (het	  gaat	  o.a.	  vaak	  mis	  bij	  de	  
verifieerbare	  periode	  die	  de	  gemeente	  hanteert).	  De	  medewerking	  van	  de	  gemeente	  
wordt	  als	  star	  betiteld.	  
7. Bent	  u	  het	  met	  ons	  eens	  dat	  voor	  deze	  doelgroep	  vaak	  maatwerk	  nodig	  is?	  Zo	  ja,	  op	  

welke	  wijze	  wordt	  de	  gemeentelijke	  organisatie	  ertoe	  in	  staat	  gesteld	  om	  maatwerk	  
te	  leveren?	  

	  
De	  huidige	  plek	  van	  de	  dag-‐	  en	  nachtopvang,	  buiten	  het	  centrum,	  wordt	  als	  gunstig	  
ervaren:	  het	  biedt	  de	  doelgroep	  (relatieve)	  rust	  en	  er	  is	  goed	  overzicht	  op	  overlast.	  
8. Op	  welke	  plek	  denkt	  het	  college	  een	  permanente	  dag-‐	  en	  nachtopvang	  te	  gaan	  

realiseren?	  Is	  de	  huidige	  plek	  daarbij	  ook	  nog	  een	  optie?	  
	  
Behalve	  dak-‐	  en	  thuislozen	  zijn	  er	  diverse	  andere	  doelgroepen	  die	  moeten	  
doorstromen	  naar	  reguliere	  huisvesting	  (vooral	  sociale	  huur).	  Denk	  aan	  mensen	  uit	  
detentie,	  blijf-‐van-‐mijn-‐lijf-‐huizen	  en	  asielzoekers.	  Door	  veel	  vraag	  (naar	  woningen)	  en	  
te	  weinig	  aanbod	  stagneert	  de	  doorstroming	  in	  al	  deze	  vormen	  van	  opvang	  en	  is	  het	  
voor	  gedetineerden	  bijna	  onvermijdelijk	  dakloos	  te	  worden.	  
9. Wat	  doet	  het	  college	  om	  voldoende	  woningen	  voor	  deze	  doelgroepen	  ter	  

beschikking	  te	  krijgen	  in	  onze	  gemeente?	  
	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  
	  
	  
	  
Ineke	  Hendrickx	  
Fractievoorzitter	  GroenLinks	  Venlo	  


